
Перша заступниця голови Комітету з питань гуманітарної та 
інформаційної політики, член Тимчасової спеціальної комісії 
Верховної Ради України з питань правового статусу ветеранів 
війни. Входить до складу депутатської групи «За майбутнє». 

Facebook: Ірина Констанкевич – офіційна сторінка

ЗВІТУЮ ПЕРЕД 
СВОЇМИ ВИБОРЦЯМИ 
ЛЮТИЙ 2020 року

КОНСТАНКЕВИЧ ІРИНА МИРОСЛАВІВНА –
народний депутат України IX скликання. 
Обрана вдруге у виборчому окрузі №23.
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 3006 «Про внесення змін до статті 40 Закону України «Про 
автомобільний транспорт» (щодо заборони акустичного 
насильства)»; 
 3039 «Про звільнення А.Ситника з посади Директора 
Національного антикорупційного бюро України»; 
 3057 «Про Національне агентство України з питань подолання 
наслідків збройної агресії Російської Федерації»; 
 3069 «Про внесення змін до Розділу XV «Прикінцеві 
положення» Закону України «Про загальнообов’язкове 
державне пенсійне страхування» щодо забезпечення 
відновлення права жінок на заслужену пенсію»; 
 3086 «Про урочисте відзначення на державному рівні 80-річчя 
з дня проголошення Акту відновлення Української Держави 
(30 червня 1941 року)»; 
 3118 «Про внесення змін до Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні» щодо забезпечення додержання 
державних гарантій місцевого самоврядування та захисту його 
економічних основ»; 
 3124 «Про внесення змін до Закону України «Про охорону 
дитинства» щодо забезпечення дієвого механізму надання 
державної допомоги сім’ям з дітьми».

7   ЗАРЕЄСТРОВАНИХ   
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Круглий стіл «Волинська 
освітня традиція та 
університет Лесі Українки: 
назва, стратегія діяльності».

Участь у семінарі з питань парламентської 
доброчесності, який організовано Парламентською 
Асамблеєю Ради Європи. Захід відбувся у Гельсінкі,  
в парламенті Фінляндії.

Робоча нарада в Комітеті 
Верховної Ради з 
питань гуманітарної та 
інформаційної політики, 
під час якої разом з 
авторитетними експертами 
обговорювали питання 
включення української 
писанки до Національного 
переліку нематеріальної 
культурної спадщини 
ЮНЕСКО.

Зустріч членів групи з 
міжпарламентських 
зв’язків із представниками 
Французької 
Республіки. У ній взяв 
участь Надзвичайний 
і Повноважний Посол 
Франції в Україні Етьєн де 
Понсен.

Комітет Верховної Ради 
з питань освіти, науки 
та інновацій підтримав 
законопроєкт 2588, який 
стосується врегулювання 
питання статусу музеїв, що 
функціонують у закладах 
вищої освіти. Ініціатором 
законопроєкту є Ірина 
Констанкевич.

Урочистості з нагоди 
80-річчя Маневицького 
району

Зустрічі з волинською молоддю, серед яких 
представники усіх районів 23 округу, в рамках 
проєкту громадської організації «Волинська 
правнича школа» «Доступно про парламентаризм», 
який реалізовують у межах Програми USAID «РАДА: 
відповідальність, підзвітність, демократичне 
парламентське представництво», що виконується 
Фондом Східна Європа.

У 23 окрузі

Участь у літературно-
мистецькій годині та 
покладання квітів до 
пам’ятника Лесі Українці 
з нагоди 149-ї річниці 
від дня народження 
видатної письменниці на 
Театральному майдані 
Луцька.
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Топ-5 тем лютого
Госпіталі ветеранів війни 1

2

З 1 квітня 2020 року всі 
медкзаклади в Україні 

переходять на нову модель 
організації роботи і оплати 
медичних послуг. Але 
реформатори не пояснили, яким 
чином за новими правилами 
працюватимуть госпіталі 
ветеранів війни, яких в країні 32 
і які не належать до класичних 

лікарень. Зрозуміло одне: коштів 
на їх забезпечення за таких умов 
не вистачатиме. 

Як пояснила народний депутат, 
членкиня Тимчасової спеціальної 
комісії Верховної Ради з питань 
правового статусу ветеранів 
війни Ірина Констанкевич, у 
запропонованих Національною 
службою здоров’я України 

Сільські 
школи 

Тисяча шкіл в Україні – під 
загрозою закриття. Уряд мав 

намір змінити порядок надання 
освітньої субвенції для сільських 
шкіл і з 1 вересня цього року 
припинити фінансування тих 
закладів, де навчається 30 і 
менше дітей.

З трибуни Верховної Ради 
народний депутат від групи «За 
майбутнє» Ірина Констанкевич 
закликала уряд припинити 
дискримінацію сільських 
школярів, а депутатів – не 
допустити цієї ситуації.

«Що уряд за півроку зробив 
для 15 тисяч сільських школярів? 
Чи відкрито хоча б одну сільську 
школу? Чи відремонтовано 
хоча б одну сільську дорогу? 
Чи створено й належно 
профінансовано опорні навчальні 
заклади? Ні! Допоки для 
сільських шкіл не буде проведено 

належні роботи, закривати 
їх категорично не можна», – 
наголосила Ірина Констанкевич. 

Міністерство освіти і науки таки 
почуло нардепів-мажоритарників 
групи «За майбутнє», позицію 

пакетах медичних послуг відсутні 
послуги, які надають ветеранам 
безоплатно. Це, зокрема, 
стоматологічні послуги, зубне 
протезування, фізіотерапевтичні 
послуги, психологічна реабілітація 
тощо. 

У госпіталі витрати на 
утримання одного пацієнта вищі, 
ніж у звичайних лікарнях. На 
день передбачено 65 гривень на 
медикаменти та 55 гривень на 
харчування.

 «А це суттєво вище від норм, які 
розрахувала Національна служба 
здоров’я України в тарифах. 
Наприклад, потреба в коштах 
на 2020 рік для забезпечення 
належної роботи Волинського 
обласного госпіталю ветеранів 
війни становить 42 мільйони 
гривень. За інформацією дирекції 
госпіталю, недофінансування 
складатиме близько 12 мільйонів 
гривень», – зазначає Ірина 
Констанкевич.

Нардеп скерувала депутатський 
запит до урядовців щодо ситуації 
зі шпиталями та, зокрема, щодо 
Волинського госпіталю ветеранів 
війни. 

яких у своєму виступі висловила 
Ірина Констанкевич. В урядовому 
відомстві запевнили, що поки 
порядок надання освітньої 
субвенції для сільських шкіл не 
змінюватимуть.



«Це питання державної ваги та 
інформаційної безпеки. На Волині, за 
наявною у мене інформацією, і так 
дуже складна ситуація: Маневицький 
район, наприклад, покритий сигналом 
цифрового телевізійного мовлення 
лише на 6%, а решта поліських 
районів – у середньому по 30-40%. 
Це призводить до обмеження 
інформаційного простору. І ми маємо 
наслідки», – прокоментувала Ірина 
Констанкевич. 

«На одному із засідань Комітету 
вже зверталася до пана Аласанії 
(голова правління ПАТ «НСТУ», – 
авт.) щодо того, що було б дуже 
цікаво почути про його бачення 
роботи. На Суспільне телебачення 
в держбюджеті цього року 
передбачено два мільярди гривень. 
Хочеться знати, в який спосіб 
ці кошти буде використано для 
розвитку регіонального мовлення», – 
зауважила Ірина Констанкевич. 
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Обміління 
Світязю3
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Розв’язання питання з 
обмілінням озера Світязь 

слід врегулювати окремою 
Постановою Кабінету Міністрів 
України. Про це під час засідання 
Робочої групи щодо питання 
з обміління Шацьких озер, яку 
створено при Комітеті Верховної 
Ради України з питань екологічної 
політики та природокористування, 
наголосила народний депутат, 
членкиня депутатської групи «За 
майбутнє» Ірина Констанкевич. 

Засідання ініціював народний 
депутат Степан Івахів. 

Нардеп наголосила, що над 
шляхами розв’язання питання обміління 
Шацьких озер також працюють і члени 
міжфракційного об’єднання «Велика 
Волинь», де вона є співголовою.

«Усі раніше проведені дослідження 
щодо Світязю свідчать про те, що для 
комплексної, фахової роботи потрібне 
чимале фінансування. На мою думку, 
ми маємо напрацювати документ, яким 
передбачимо можливості фінансування 
необхідних моніторингових, науково-
вишукувальних та інших видів робіт 
з державного бюджету. Найкращий 
і найбільш логічний спосіб – це 
ухвалення відповідної Постанови 
Кабміну. Це також найшвидший спосіб 
врегулювання ситуації», – наголосила 
Ірина Констанкевич.

У жовтні минулого року щодо 
розв’язання питання Світязю Ірина 
Констанкевич також скерувала 
відповідний депутатський запит до 
очільника уряду.

 Після оприлюднення урядового 
документу, згідно із яким  

Маневицька центральна районна 
лікарня не потрапила до списку 
опорних лікарень Волині, терміново 
скликали позачергову сесію 
Маневицької райради, де ухвалили 
низку звернень та рішень, серед 
яких –  скерувати делегацію до 
Міністерства охорони здоров’я, щоб 
з’ясувати, чому районний медичний 
заклад не став опорним. Організувати 
зустріч попросили народного депутата 
Ірину Констанкевич. Вона відбулася 
з першим заступником міністра 
Андрієм Семиволосом за участі 
Ірини Констанкевич, директора КП 
«Маневицька ЦРЛ» Олега Бегаля, 
першого заступника голови РДА 
Андрія Бурака, заступника голови 
Маневицької райради Ігоря Дерлюка, 
голови Прилісненської ОТГ Ігоря 
Терещенка, заступника редактора 
Маневицької районної газети «Нова 
доба» Сергія Гусенка, помічника 
нардепа Олександра Самчука.

Відстоювання Маневицької 
райлікарні

У 2019 році проблема обміління 
Світязю стала украй гострою 
– вода відійшла від берега на 
відстань від 20 до 90 метрів. 
Екологи фіксували рівень 
падіння води до 38 см. 

Як повідомили у МОЗ, Маневицьку 
лікарню не включили до списку 
опорних, бо кількісні показники наданих 
тут медичних послуг низькі. Зокрема 
пологів прийняли за рік лише 380, тоді 
як в інших лікарнях – близько тисячі, 
лапароскопій здійснено 7, тоді як в 
інших стільки роблять за день.

«Аби зберегти Маневицьку 
райлікарню, головний лікар спільно 
з колективом, районною владою, 
депутатами мають розробити 
концепцію розвитку на кілька років 
і план дій на найближчі пів року. 
Зрізи показників (кількість пацієнтів, 
операцій, пологів тощо) будуть робити 
щопівроку. І переглядатимуть. Отже, 
і статус лікарні переглядатимуть, 
вона може стати опорною, і не тільки. 
Це право треба довести. Почули 
головне – що треба і можна зробити 
для лікарні, а відповідно, для людей. 
Долю лікарні вирішать пацієнти: де 
вони народжують, де видаляють 
апендицит, де роблять аналізи... Гроші 
будуть йти за пацієнтами і що більше їх 
лікуватиметься в Маневицькій районній 
лікарні, то життєспроможнішою вона 
буде», – прокоментувала результати 
зустрічі Ірина Констанкевич.

 

ЗАХИСТ СУСПІЛЬНОГО 
МОВЛЕННЯ

В Україні можуть знищити 
регіональне Суспільне мовлення. 

Аби не допустити цього, у восьми 
областях відбулася Всеукраїнська 
акція. Пройшла вона і в Луцьку. 

«Основна мета акції – припинити 
впровадження концепції, яку ініціює 
керівництво ПАТ «Національна 
суспільна телерадіокомпанія України», 
а відтак і скорочення регіонального 
мовлення до однієї години на 
телебаченні та однієї години 30 
хвилин на радіо. Відповідно, це 
призведе до скорочення людей 
у філіях до 50%», – розповіла 
редакторка «Українського радіо. 
Луцьк», ініціаторка акції на Волині 
Світлана Мех.

Підтримує журналістів і 
народний депутат України, членкиня 
депутатської групи «За майбутнє» 
Ірина Констанкевич. 

Фото «Волинь24»


